

Afdelingsbestyrelsesmøde den 2. februar 2017

Dagsorden

- Pkt. 1 Mødt
- Pkt. 2 Rådighedsbeløbs regnskab
- Pkt. 3 Klager
- Pkt. 4 DV møde den 27. april kl. 09.00 i kælderen Vendsysselvej 37
- Pkt. 5 Opslag i opgange, hvad skal vi sætte op?
- Pkt. 6 Sociale tiltag ud over grill dage den sidste lørdag i måneden (juni – september)
- Pkt. 7 Eventuelt.

Pkt. 1 Mødt:
Jørgen, Anette, Kea, Bjarne og Frede. Sygemeldt: Connie og Stig.

Pkt. 2	Regnskab over rådighedsbeløb:	
	Kontorartikler	4.411,00
	Telefon og IT	5.167,00
	Møder + DV	2.759,50
	Afdelingsmøde	8.320,00
	Beboerarrangementer	14.668,50
	Gaver	0,00
	Indkøb af materialer	1.954,00
	Diverse	2.032,00
	I alt	39.312,00

Budget for 2017:

Efter samtale med YouSee ser vores telefon/IT anderledes ud:

Internet	1.880,00
Telefon, taletidskort	500,00
Grill arrangementer	5.700,00
Blækpatroner	5.000,00
Papir	500,00
Møder, DV, forberedelser	4.000,00
Arbejde i afdelingen	2.000,00
Afdelingsmøde	10.000,00
Julefrokost for beboerne, tilskud	12.000,00
Uforudsete udgifter PC	3.420,00
I alt:	45.000,00

Pkt. 3 Klager:

En beboer har indsendt en klage over, vedkommende var blevet kontaktet af politiet for at have parkeret ulovligt på afdelingens P plads. Der er på de indledende møder inden renoveringen gik i gang sagt, at beboerne ville blive orienteret i god tid, inden der skete ændringer i den daglige rytme. Her er orienteringen sket dagen efter, at der ville blive inddraget P plaser til byggepladsarealet. Tilladelsen var givet af en inspektør. Flytningen af byggepladsarealet skete lige før jul. Vores mening, kunne man ikke have flyttet byggepladsarealet efter jul. Vi havde på DV mødet i 2016 set på alternative P pladser, dersom der manglede P pladser. Der vil nu blive skredet ind over for dem som parkere, men ikke bor i afdelingen.

Pkt. 4 DV mødet den 27. april

Formanden afbrød mødet med den begrundelse, at der fra administrationen var kommet en masse ting om hvordan der skulle arbejdes i afdelingen, der var to sygemeldte, så vi blev enige om at finde en lørdag hvor alle kunne deltage, se alt igennem og så fortsætte mødet.

Mødet blev fortsat lørdag den 18. februar kl. 10.00.

De to suppleanter var sygemeldt.

Pkt. 5 Opslag i opgangene om hvad vi skal sætte op?

Her kom det til en meget livlig debat, vi skal være åbne og intet skjules for beboerne. Dersom alt skal hænges op i opgangene vil der være et enormt forbrug af papir og blækpatroner. Vi blev enige om at bruge vores hjemmeside, få Lotte til at lave et opslag på Boligselskabets papir med afdelingens internetadresse, afdelingens mobilnummer og hvis man ville have vores referater kunne man kontakte formanden for at få f. eks. referatet på tryk. Der skal også efter hvert møde gives oplysning hvornår næste møde finder sted. Dagsorden for mødet vil blive hængt op i opgangene. Vi kom også ind på bestyrelsens opdeling, her vil vi fortsætte som vi gør nu, formanden administrere rådighedsbeløbet, indkøb til beboerarrangementer fortages af Kea, Anette og Frede. Vi har et rigtigt godt samarbejde hvor alle hjælper alle.

Pkt. 6 Sociale tiltag i 2017 ud over grill dage den sidste lørdag måneden (juni-september)

Vi mangler input fra beboerne om hvad kan vi f. eks. lave til vores sociale dag, eller skal en sådan dag ske sammen med Aktivitetshuset, som det jo skete i 2016 med WELL COM, eller også til vores grill arrangementer. Der vil blive spillet petanque som før. Vi vil meget gerne fra tid til anden gøre noget ganske andet end det traditionelle, alle forslag hilses velkommen. Vi har naturligvis også gjort vores tanker, men det ville være dejligt dersom du kom med dine ideer.

Pkt. 7 Eventuelt.

Det her var et meget langt, men godt møde, vi kom langt omkring og os i byggeudvalget ser frem til det foreslået møde.

Næste møde er torsdag den 30 marts kl. 17.00.

Frede Nielsen.

Afdelingsformand af deling 11.